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Referat fra møte i Kommunikasjonsforum  
Dato:  Torsdag 17.04.2024 

Sted:  Skyss, Vestlandshuset, Bergen 

Tid:  Kl. 09.30 – 14.30 

Til stede:  Jon Dagsland (Kolumbus), Morten Nesvik (Kolumbus), Camilla Selch (Skyss),  
Øyvind Strømmen (Skyss), Ingrid Dreyer (Skyss), Eilif Swensen (Ruter), Ruth 
Jonsrud (Jernbanedirektoratet, Teams), Daniel Rees (Kollektivtrafikkforeningen) 

Møteleder:  Jon Dagsland 

Referent:  Daniel Rees 

 

Saksliste: 

11/24:  Velkommen til Bergen og Skyss 

Innledning v/ Skyss om organisering og pressearbeid i Vestland. 
 

12/24:  Diskusjon om aktuelle saker 

- Nasjonal transportplan og høringsinnspill fra Kollektivtrafikkforeningen 
- Erfaringer fra vinterdrift  
- Grensesnitt mot eiere og operatører i kommunikasjonsarbeidet 
- Innføring av nullutslippsfartøy og endring i båtruter  
- Stenging av Ring 1 
- Åpenhetsloven 

 

13/24  Program Arendalsuka 2024 

Det er planlagt to fellesarrangement i Arendal:  

1) Den store kollektivdebatten på Bærekraftscenen onsdag 14. august 16:30-
17:30. Tema foreslås spisset inn mot funn fra den kommende bil nr. 2-
undersøkelsen, og med innledning/presentasjon av noen sentrale funn, 
bidrag fra reisende/case, fagfolk på nudging/endringspsykologi, og 
beslutningstakere.   
 

2) Kollektivkveld på Studio Spornes Tyholmen tirsdag 13. august fra kl 1900. 
Tema: Ønske om å innlede arrangementet med morsomt skråblikk/samtale. 

https://kollektivtrafikk.no/overrasket-over-reduserte-kollektivambisjoner/
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Konklusjon: Alle tenker videre på aktuelle navn å invitere. Sekretariatet kaller 
samarbeidspartnere inn til planleggingsmøte for å spikre program og innledere 
når bil nr. 2-undersøkelsen foreligger.  
 

14/24:  Bil nr. 2-studien 

Rapporten fra samarbeidsprosjektet forventes å foreligge i primo/medio mai.  
 
Konklusjon: Styringsgruppa for prosjektet anbefales å utarbeide en 
kommunikasjonsplan. Kolumbus varslet at de kan bidra.  
 

15/24  Felles budskapspakker / samordning av klimakommunikasjon  

Det ble kort tid til å drøfte dette nærmere.  

Konklusjon: Aktuelt tema for workshop på kommende lunsj til lunsj-møte i 
Kommunikasjonsforum 
 

16/24:  Status for arbeidsgruppe samarbeid for digital tjenesteutvikling 

  Utsatt pga. tid. Tas pr. epost.   
 

17/24   Eventuelt 

1) Møtekalender fremover 

Enighet om at neste fysiske samling blir lunsj til lunsj, tentativt i 
september/oktober. Ønske om hyppigere og kortere møter på Teams 
imellom fysiske samlinger. Det bør lages en arbeidsplan med målsetninger 
for Kommunikasjonsforum, som rulleres årlig.   

Konklusjon: AU kommer tilbake med forslag til møtedatoer og videre 
oppfølging.  

 

 
 


